附件2 Attachment 2:

自愿参赛声明及风险告知书
Voluntary Participation Statement for the 2024 China Ultimate Open

本人自愿报名参加2024年中国国际飞盘公开赛并声明如下：
I hereby voluntarily register for the 2024 China Ultimate Open and make the following declarations:
1、 本人将服从组委会的安排，遵守组委会的各项规定。
I will comply with the arrangements of the organizing committee and adhere to all its regulations.
2、 本人对自己的身体状况和本次活动可能发生的危险已有充分认识，保证本人的体质和技能能够承受本次赛事的竞赛内容。
I have a full understanding of my physical condition and the potential risks associated with this event, and I assure that my physical fitness and skills are adequate to withstand the competitive content of this tournament.
3、 本人对在本次赛事中组委会采取的安全保障措施、本人遭遇意外事故或发生疾病时所受到的急救处理方法及结果不提出异议。
I do not object to the safety measures taken by the organizing committee during this event, nor to the emergency treatment methods and outcomes I may receive in the event of an accident or illness.
4、 本人允许组委会在与赛事相关的前提下使用本人的名字、照片、录像等，并承认与本次活动有关的新闻宣传报道。
 I grant the organizing committee permission to use my name, photos, videos, etc., in connection with the event, and I acknowledge the news and publicity related to this activity.
5、 本人将妥善保管个人财物，并承担上述财物的丢失和损坏风险。
I will take proper care of my personal belongings and assume the risk of loss or damage to said property.
6、 在本次活动中，因不可抗力或无法预测的事由引起的损害或事故、因本人自己的过错而造成的损害或事故、因本人不服从安排而造成的损害或事故，所可能造成的风险完全由本人承担。
 In this event, any risks resulting from force majeure or unforeseeable causes, damages or accidents caused by my own negligence, or damages or accidents caused by my non-compliance with arrangements, shall be entirely my responsibility.


运动员签名Athlete's Signature：                      
[bookmark: _GoBack]领  队签名 Team Leader's Signature：                                
签 署日 期 Date of Signature：                         


备注：本《声明》每队1份，所有参赛运动员本人（或监护人）签字并清晰可辨，领队签字后将《声明》在报到时提交组委会。
Note: Each team should have one copy of this "Statement". All participating athletes (or guardians) must sign clearly, and the team leader should submit the "Statement" to the organizing committee upon registration.

